
Fra: Bjørnar Grøntvedt (bg@grontvedt.no)
Sendt: 26.08.2019 06:53:44
Til: Solli Arne Martin; Brasø Arnfinn; Odde Finn Olav; Alexander Grøntvedt
Kopi: Myrvold Tom

Emne: SV: SV: VS: Uthaug havn
Vedlegg: 
Morn alle=o:p>
&nbs=;
Ut fra hv= du her skriver så endrer i ikke våre planer for dagen.
&nbs=;
Vi regist=erer fra de ulike parti en stor entusiasme i og videreutvikle Uthaug (som =egions) lendene fiskerihavn så
jeg er ikke nevneverdig bekymret for at m=n ikke får gode støtte ordninger i tiden fremover. Fiskerienes
betydning for nasjonal økonomien vil stå sterkt,=og hvor man politisk (lokalt) må benytte seg av og fremvise de
bedrifter=og selskaper som region har. Her har dere som har styrt kommunen de siste =E5rene vært flinke til å
legge til rette og fremsnakket betydningen av å utvikle Uthaug havn. <=p>
&nbs=;
Men det o= ta en runde med Leif Harald som sitter i ulike roller i Fylket kan være=en god ide.
&nbs=;
Bjørnar= 
&nbs=;
Fra: Solli Arne Martin <Arne.Martin.Solli@=rland.kommune.no> 
Sendt: søndag 25. august 2019 20.49
Til: Bjørnar Grøntvedt <bg@grontvedt.no>; Solli Arne Marti= <Arne.Martin.Solli@orland.kommune.no>; Brasø
Arnfinn <Arnfinn.=raso@orland.kommune.no>; Odde Finn Olav <Finn.Olav.Odde@orland.kommu=e.no>;
Alexander Grøntvedt <ag@grontvedt.no>
Kopi: Myrvold Tom <Tom.Myrvold@orland.kommune.no>
Emne: Re: SV: VS: Uthaug havn
 
Han har ikke så mange nyheter å komme med. Fylke= har ikke fått noen instrukser om hva som skal skje ved
overføring av =avn fra stat til fylke. Det ser heller ikke ut til at Leif Haralds avdelin= blir ansvarlig for havn ‐ det blir
mest trolig samferdselsavdelingen.
 
Men fortsatt greit om vi kunne tatt en prat med LHH =m hvordan vi best posisjonerer oss til å få til støtte til
havneutvi=ling i Uthaug.  
 
Greiest for oss på morgenen da næringskonferanse= er fra 11:30 og utover.
 
Hilsen,
Arne Martin 
 
 
 
 
‐‐‐‐‐‐‐‐ Opprinnelig melding ‐‐‐‐‐‐‐‐
Fra: Bjørnar Grøntvedt <bg@grontvedt.no>
Dato: 24.08.2019 13:29 (GMT+01:00)
Til: Solli Arne Martin <Arne.Martin.Solli@orland.kommune.no>, =rasø Arnfinn
<Arnf=nn.Braso@orland.kommune.no>, Odde Finn Olav <Finn.Olav.Odde@orl=nd.kommune.no>, Alexander
Grøntvedt <ag@grontvedt.no>
Ko: Myrvold Tom <Tom.Myrvold@orland.kommune.no>
Emne: SV: VS: Uthaug havn
 
Hei  
Vi har styremøte fra 09:00‐11:20
Mulig vi skulle ha fått flyttet dette til ettermid=agen slik at vi kunne starte med Leif Harald fra 09:15 – 11:00 ( f=F8r
starten av Verden & Oss konferansen . Alternativt fra 12:00 ?? og =tover ?



 
Hva tror dere ?
 
Bjørnar 
 
Fra: Solli Arne Martin <Arne.Martin.Solli@orland.kommune.no
Sendt: fredag 23. august 2019 10.04
Til: Brasø Arnfinn <Arnfinn.Braso@orland.kommune.no>; Bjørnar Grøntvedt <=a
href="mailto:bg@grontvedt.no">bg@grontvedt.no>; Odde Finn Olav =lt;Finn.Olav.Odde@orla=d.kommune.no>
Kopi: Solli Arne Martin <Arne.Martin.Solli@orland.kommune.no>
Emne: Re: VS: Uthaug havn
 
Jeg snakket akkurat med Leif Harald på Aqua Nor. V= avtalte at han kommer på morgenen den 6. og blir til utpå
ettermiddag=n.
 
 
 
 
 
Arne Martin Solli
Næringssjef Ørland kommune 
ams@orland.=ommune.no | 415.52.116
 
 
‐‐‐‐‐‐‐‐ Opprinnelig melding ‐‐‐‐‐‐‐‐
Fra: Brasø Arnfinn <Arnfinn.Braso@orland.kommune.no>
Dato: 23.08.2019 09:52 (GMT+01:00)
Til: 'Bjørnar Grøntvedt' <bg@grontvedt.no>, Odde Finn Olav <Finn.Olav.Odde@orland.kommune.no&g=;
Ko: Solli Arne Martin <Arne.Martin.Solli@orland.kommune.no>
Emne: VS: Uthaug havn
 
 
Her er det avtaler p=E5 gang som dere bør merke dere
 
Arnfinn
 
Fra: Solli Arne Martin 
Sendt: 22. august 2019 15:21
Til: 'Leif Harald Hanssen'; Brasø Arnfinn
Emne: SV: Uthaug havn
 
Uke 36
Torsdag den 5. er det =ormannskap ‐‐ så da er både Arnfinn og Tom opptatt mesteparten av dage=.
 
Ser ut til at fredag d=n 6. på morgenen er en mulighet for Tom og meg. Arnfinn er dessverre i =C5fjord.
Kystekspressen må bl= 8:10 båten med ankomst 9:10
 
 
Verden & Oss , en =æringskonferanse, hvor Tom har et innlegg begynner kl. 11:00. Den bør =u også delta på Leif
Harald J
Program og påmelding=her: https://www.orlandkultursenter.no/program/konferansen‐verden‐oss‐der‐naerin=‐
og‐samfunn‐moetes/
 
 
Hilsen,
Arne Martin
 
Arne M=rtin Sol l i
Næri=gssjef Ørland kommune



415.52=116 | ams@orland.kommune.no
www.orland.no
 
 
 
 
Fra: Leif Harald Hanssen [mailto:leiha@trondelagfylke.no] 
Sendt: 22. august 2019 15:02
Til: Brasø Arnfinn
Kopi: Solli Arne Martin
Emne: SV: Uthaug havn
 
Hei
Beklager at jeg ikke har svart dere på denne tidli=ere, men det har vært veldig travelt med et par presserende
oppgaver de =iste par ukene, bl.a Aquas Nor.
Jeg snakket bl.a med Tom om denne saken i går.
 
Egentlig har jeg vel ikke mye nytt å fortelle nå= det gjelder overtakelsen av fiskerihavnene, men det er vel klart at
vi ta= over Uthaug og en del andre fra 1.1.2020 selv om det ikke er skrevet kont=akt med Kystverket enda.
 
Etter avtale med Tom kommer jeg gjerne utover til =D8rland en dag i uke 36 – torsdag eller fredag.
Han ville gjerne delta og dere kan sikkert tilpasse =n prat til hans kalender og ankomst/avgang med
Kystekspressen.<=p>
 
Hører gjerne fra dere.
 
 
Med vennlig hilsen =br> Leif Harald Hanssen
Tlf:  74 17 51 94 / 906 52 942
Fra: Brasø Arnfinn <Arnfinn.Braso@orland.kommune.no> 
Sendt: torsdag 8. august 2019 09.11
Til: Leif Harald Hanssen <leiha@trondelagfylke.no>
Emne: Uthaug havn
 
 
Hei
Jeg er litt usikker på om du er rette mottaker for=denne henvendelsen, men jeg prøver meg……
 
Det gjelder planene vi har for utvikling av havna p=E5 Uthaug. Bjørnar Grøntvedt & co i Grøntvedt Pelagic (GP) er i
=kikkelig utviklings‐ og utbyggingsmodus for tiden, ‐ de bygger ut fabrikke= på Uthaug og de bygger enda et nytt
stort kjølelager på Brekstad. Som du sikkert kjenner til så har kommunen en avtale med =orsvaret om sivil bruk av
«Nato‐kaia» på Uthaug. GP har brukt denne =elativt mye og vi innser vel at det kommer til å bli innskrenkninger
p=E5 bruken for GP med bakgrunn i det behovet forsvaret selv har. Dette lagt til grunn så er vi nå i dialog med
Bjørnar om h=ordan vi kan øke kaikapasiteten inne i havna på Uthaug.
I den forbindelse skulle vi gjerne hatt en prat med =eg og hadde gjerne sett at du hadde hatt anledning til å ta
turen utover=
 
Vennlig hilsen
Arnfinn Brasø
Rådmann
 

Tlf: 907 72 778
www.=rland.kommune.no
 
 


